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高考英文作文范文带翻译 第一篇【例文】Good afternoon, everyone!The topic of my speech today is “My Attitude to Pursuit of Fashion in School...
高考英文作文范文带翻译 第一篇
【例文】
Good afternoon, everyone!
The topic of my speech today is “My Attitude to Pursuit of Fashion in School”.
Now in our school there is a hot pursuit of fashion. Some students live a very expensive life. They have the same hairstyles as their favorable stars and wear top brand of clothes and shoes. Some use expensive mobile phones.
The reasons why they do so are as follows. Firstly, they hope to look smart and special. Secondly, they want to win others’ admiration and respect. In addition, it makes them feel cool .
As far as I am concerned, we students should hold the right sense of values. We should practice thrift in our daily life because it is one of our Chinese traditional virtues. What’s more , it is advisable for us to donate some pocket money to the Hope Project so that those poor children in rural areas can return to school to receive normal education. Last but not least, it is the inner beauty rather than our appearance that makes us respectable.
Thank you for listening!
【译文】
大家下午好!
我今天演讲的题目是“我的态度在学校工作，追求时尚”。
现在在我们学校有一个追求时尚热点。有些学生生活非常昂贵的生活。他们有他们的有利星级相同的发型，穿的衣服和鞋第一品牌。有些使用昂贵的移动电话。
究其原因，他们这样做如下。首先，他们希望看起来聪明和特别。其次，他们想赢得别人的钦佩和尊敬。此外，它使他们感到凉爽。
据我所知，我们的学生应持正确的价值观念意识。我们应该在日常生活中实践节约，因为它是我们中华民族的传统美德之一。更重要的是，这是值得我们捐些零用钱给希望工程，使农村地区的贫困儿童能重返学校，接受正常的教育。最后但并非最不重要的，它是内在美，而不是我们的外表，使我们尊敬的。
高考英文作文范文带翻译 第二篇
我家住在一个农村的小院子里，前后左右都有人家，邻居很多但是我特别喜欢住在我家东院的张奶奶。
My family lives in a small courtyard in the countryside. There are people around. There are many neighbors, but I especially like Grandma Zhang who lives in my east courtyard.
张奶奶人非常的好，经常给我们小孩子零食吃，也会让她的孙女帮我们辅导功课。性格脾气都很好，从来都不会嫌我们烦，吵骂我们。
Granny Zhang is very good. She often gives snacks to our children and asks her granddaughter to help us with our lessons. He has a good character and temper. He never bothers us or scolds us.
我非常的喜欢张奶奶。
I like Grandma Zhang very much.
高考英文作文范文带翻译 第三篇
What is success?As we all known, the man who wants to be success should have a good disposition. As the saying goes, “disposition decide to everything.” I remember a famous motto: there are no two identical people in the world, but the success people are similar in many ways. Exactly, good disposition is the foundation of success. From my point of view, I deemed it success should also rely on these factors: diligent, confident, humor. It can help us to open the door of success.
There is no denying that diligent is the first step to the success. As the proverb says, no pains, no gains. Absolutely, guess that a person without diligent, how can he get achievements. Many successful people have become famous in the world by their diligent. Therefore we should take diligence as a good habit rather than lazy at every time.
Edison said “confident is the mother of the success. There is no doubt that confidence is important to our daily life .If someone without confident, he will never succeed in the end of his life. If someone trusted himself, he would gained more chance to succeed. How could you get other’s trust if you didnt trust yourself?
In addition, humor plays an important role in our life. It’s obvious that a sense of humor can bring happiness to others and get involved to a group easily. Just like my friend who is an energetic and lovely boy. The boss and staff like him very much. Boss thinks highly of him in the company. Sometimes, we should learn to how express humorously. A sense of humor can create unexpected result.
From what has been mention above, a good disposition is an important factor to our success. Therefore, how to develop a good disposition is essential.
>关于成功英语作文的翻译：
什么是成功?我们都知道想要成功的人都应该有一个好的性格。俗话说，“性格决定一切。”我记得一句著名的格言：在世界上没有两个相同的人，但成功人士在许多方面是相似的。确切地说，良好的性格是成功的基础。从我的角度来看，我认为成功依赖于这些因素：勤奋，自信，幽默。它可以帮助我们打开成功之门。
不可否认，勤奋是成功的第一步。正如谚语所说的，没有付出就没有收获。所以绝对可以说一个不勤奋的人，他如何能有成就。许多成功的人都是通过勤奋才在出名的。因此我们应该把勤奋作为一个良好的习惯，而不总是懒惰。
爱迪生说：“自信是成功之母。毫无疑问，自信在我们的日常生活中是很重要的。如果一个没有自信的人，直到他走到生命的尽头他也不会成功的。如果有自信的人，他会得到更多成功的机会。如果连你自己都不相信自己你又如何要别人相信你呢?
再者，幽默在我们的生活中也扮演着很重要的角色。显然，一个有幽默感的人能给别人带来开心并很容易融进去。就像我一个朋友，他是一个很热情很可爱的男孩。老板和员工都很喜欢他。在公司老板很器重他。有时，我们应该学会如何表达幽默。幽默感能够创造出意想不到的成果。
从上面所提到的可知，良好的性格是我们成功的重要因素。因此，如何培养良好性格是很重要的。
高考英文作文范文带翻译 第四篇
Manyyearsago,,everyyear,’’,’intention,’syouth,forwhichtheydon’.
【翻译】很多年以前，关于青春的电影很受欢迎，此后每年，我们都可以看到很多热门电影是关于主人公逝去的青春。人们喜欢回忆他们逝去的青春，这才是让这类电影好卖的原因。但是我发现了这些电影的共同点，那就是所有的主人公的青春都是关于大家，恋爱和其他消极的东西。我明白导演们的意图，他们想要告诉人们青春是不完美的，存在遗憾。当然电影是夸张化的，真正的青春是关于学习，至少，大部分人是如此努力的学习，为了进入理想的大学。电影所刻画的弥补了一些人的青春，对于他们没有机会去体验这些东西。我们不应该被电影误导，对于青少年来说，他们的工作是学习，这样他们才能有一个美好的未来。
高考英文作文范文带翻译 第五篇
I will have a busy summer vacation. I am going to do my homework every day .
I am going to the library to borrow some books and go to the shops to buy some am going to do sports such as playing table tennis, swimming and so on.
I am going to visit my grandparents and stay there for a week. I am going to help my parents do some housework.
翻译：
我暑假会很忙。 我每天要写作业。 我打算去图书馆去借书、去商店买书。
我要做运动，如：打乒乓球、游泳等。我要去看爷爷奶奶并在那住一周。我要帮父母做家务。
高考英文作文范文带翻译 第六篇
As we all know, there are three stages in study--preview, study in class and review, among which review is the most important. From my experience,Id like to talk about the importance and steps of review. Firstly, make a review plan with certain contents of subjects at a certain time. Second]y, carry on the review plan regularly. Thirdly, examine what has been reviewed and make supplement in time. One thing to remember is to keep notes all the time. I follow my review plan strictly and have made progress in my study. It turns out to be good enough. Of course, there is more than one way to review. So long as we review regularly we can find more ways to improve our studies.
我们都知道，学习有三个环节：预习、课堂学习和复习，三者中复习是最重要的。我愿以我的经验谈一下复习的重要性和步骤方法。首先，制定复习计划，确定在某段时间里复习课程的具体内容。其次，有规律地执行复习计划。第三，检测所复习的内容，及时弥补。有一件事必须记住，就是要时时记笔记。我严格遵循计划，在学习上取得了进步，证明复习是有帮助的。当然，不是只有一种复习办法。只要我们有规律地复习，我们可以找到更多改善学习的方法。
高考英文作文范文带翻译 第七篇
>广告的利与弊
W,’’’sworse,.
Inmyopinion,.
随着广告业的发展，广告已经与人们的生活联系在一起。广告是好还是坏?我们进行了一个讨论。有些人认为广告没有告诉关于这个产品的实际。同时，广告在电视和收音机上占用了太多的时间，在报纸和杂志上也占用了太多空间，浪费了很多纸。更糟的是，一些虚假广告欺骗人们去买他们的东西。因此，他们认为广告应该被取缔。
其他一些人认为广告通过提供最新的各种各样的商品信息，可以帮助我们做出更好的购买选择。此外，许多好广告很受欢迎很有娱乐效果，能够吸引消费者。然而，太多的广告会让人讨厌。所以我们应该采取正确的方式发展广告。
在我看来，广告就像一把双刃剑。无论如何，如果我们能够区分小说和事实我们就会是明智的。
高考英文作文范文带翻译 第八篇
我的家乡就是江汉油田，地处江汉平原，这里美丽富饶、景色秀丽，是石油人奋斗生活的地方。
My hometown is Jianghan oil field, which is located in Jianghan Plain. It is a place where oil people struggle to live with beautiful and rich scenery.
尤其是每年三月油菜花开的季节，漫山遍野都是金灿灿的油菜花，像给大地穿上了一件金色的衣裳。放眼望去，仿佛一幅美不胜收的画卷啊!
Especially in March of each year, when the rape flowers are blooming, the mountains and fields are full of golden rape flowers, like putting a golden dress on the earth. Looking at it, its like a beautiful picture!
还有一大片被称为植物“活化石”的水杉树林。那里美极了，一颗颗高大如云、清秀挺拔的水杉树像忠诚的哨兵一样，挺立在那儿，守卫着油城人民。
There is also a large forest of Metasequoia called xxxliving fossilxxx plants. Its a beautiful place. Tall and clear fir trees stand there like loyal sentinels, guarding the people of the oil city.
这就是我既美丽又可爱的家乡—江汉油田。
This is my beautiful and lovely hometown Jianghan Oilfield.
高考英文作文范文带翻译 第九篇
【例文】
Last month in Paris, a French company auctioned two bronze sculptures ---- a rat’s head and a rabbits head captured from China, which has aroused great public concern in China.
As is known to all, the two bronze animal heads were made during the Qing Dynasty to decorate Yuanmingyuan. In 1860, the British and French troops broke into Beijing and burned down the royal garden, taking away millions of Chinese art works, including the two head relics.
The Chinese government is strongly against this auction and has repeatedly asked for the free return of them according to the international laws. At the same time, the Chinese people have taken actions, too. Some people even flew to France, trying to stop the selling. However, the French company just wouldn’t listen.
In my opinion, the auction should be strongly condemned. Not only has it hurt the feelings of the Chinese people but also it brought shame to France. As middle school students, we must study harder so that we can make our country more powerful in the future and stop any such things from happening again.
【译文】
上个月在巴黎，一家法国公司拍卖两个铜像----老鼠的头部和一个兔子头捕捉到中国，这在中国引起很大的关注。
由于众所周知，这两个青铜兽首均是在清代装饰圆明园。 1860年，英法联军闯入北京，烧毁了皇家园林，带走了中国的艺术作品以百万计，其中包括两个头的遗迹。
我国政府强烈反对这次拍卖，并一再为他们自由返回要求按照国际法律。同时，我国人民已采取行动，太。有些人甚至飞到了法国，试图阻止销售。然而，法国的公司就是不听。
我认为，拍卖应该受到强烈谴责。它不仅伤害人民的感情，但也带来了耻辱，法国。作为中学生，我们必须努力学习，使我们能够再次发生在我们的祖国更强大的未来和制止任何这样的事情。
高考英文作文范文带翻译 第十篇
Last week, my father took me to the swimming pool, he told me that I should learn to swimming, so that I could protect myself when I meet the emergent situation.
I was so afraid of the water at the beginning, my father asked to be brave, I tried to go into the water many times, finally I made it.
It is a good try for me, I believe I can swim soon.
翻译：
上周，我的爸爸带我到游泳池，他告诉我应该要学会游泳，这样我在遇到紧急情况时能够保护自己。刚开始，我很害怕水，爸爸叫我要勇敢，我尝试着多次下水，最后我终于成功了。
这对于我来说是很好的尝试，我相信我很快就会游泳了。
高考英文作文范文带翻译 第十一篇
今天早上，妈妈很早就外出办事，把我和弟弟留在家里。弟弟打扫卫生，我洗衣服。
This morning, my mother went out to work early and left my brother and I at home. My brother cleans and I wash clothes.
我先接了半盆清水，然后把衣服泡在水里，轻轻地把肥皂抹在衣服上。双手反复的搓洗，五光十色的小泡泡出现了。啊，太神奇啦!小泡泡把我手上的细菌和衣服上的脏东西全部吞掉了，我开心极了!衣服很快就洗完了。我把五颜六色的衣服晾到阳台上。
I took half a basin of water first, then soaked my clothes in water, and gently put soap on my clothes. Hands repeatedly scrubbed, colorful bubbles appeared. Ah, its amazing! The little bubble has swallowed all the germs on my hands and the filth on my clothes. Im so happy! The clothes will be washed soon. I hang the colorful clothes on the balcony.
虽然有点累，但是，我看到干干净净的衣服咯咯地笑了!
Although a little tired, but I see clean clothes giggle!
高考英文作文范文带翻译 第十二篇
>火爆的家教市场
W,,,’.
在谈到教师这个职业时，很多人都会表示赞扬，因为这份职业享有不错的声誉，最重要的是有着丰富的额外收入。许多教师通过给学生课外辅导来增加他们的收入，这些收入比他们的薪水还高。据新闻报道，中国家教市场有着巨大的潜力，因为父母都愿意在孩子的教育上支付更多的钱。看来，当一名教师意味着容易挣钱。实际上，很多老师在他们的工作中都是很累的，即使是在在期中他们也需要监督学生，所以大多数人选择休息，拒绝做辅导工作。我们很容易被一些不真实的新闻误导，有时甚至误解了别人的职业。
高考英文作文范文带翻译 第十三篇
一天，我刚写完作业，我就想去客厅看《大头儿子和小头爸爸》，可是爸爸也在看电视。
One day, as soon as I finished my homework, I wanted to go to the living room to watch xxxbig son and small fatherxxx, but my father was also watching TV.
我问爸爸：“我想看电视，您可以先把电视借给我看看吗?”爸爸说：“可是我正在看我最喜欢的足球赛呢。”我对爸爸说：“我刚写完作业，我想看看电视，休息休息，好吗?”爸爸对我说：“好吧!”我坐在沙发上拿起遥控器，看起了电视。
I asked my father, xxxI want to watch TV. Can you lend it to me first?xxx my father said, xxxbut Im watching my favorite football match.xxx I said to my father, xxxI just finished my homework. I want to watch TV and have a rest, OK?xxx my father said to me, xxxOK!xxx I sat on the sofa, picked up the remote control and watched TV.
原来，凡事只要学会商量，就可以实现自己的愿望。
It turns out that as long as we learn to discuss everything, we can realize our wishes.
高考英文作文范文带翻译 第十四篇
My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice.
But in the old days it was a poor and backward little town. Many people had no work. They lived a hard life.
In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there. The streets have been widened. Factories, schools, hospitals, cinemas and theatres have sprung up one after another. The life of the people is greatly improved.
I love my hometown. All the more I love its people. They are working hard so as to make it still richer and more beautiful.
我的家乡是一个美丽的地方。它站在旁边是一个宽阔的河流和丰富的鱼和米饭。
但它是一个贫穷落后的小镇时光。许多人没有工作。他们过着艰苦的生活。
1949年我的家乡解放。自那时以来已发生很大变化那里。街道已拓宽。工厂，学校，医院，电影院和剧院便如雨后春笋，一个接一个。人民生活大大改善。
我爱我的家乡。更爱我的人。他们正在努力，以使其更丰富，还有更美丽。
高考英文作文范文带翻译 第十五篇
请根据以下的提示，并结合自己的交友经历，表达你对朋友的理解。
Without friends, life is not worth living. But what kind of person can be accepted as friend? Lots of people are classmates and aren\'t friends. Lots of people are lovers but aren\'t friends. You can appreciate or admire someone, but that doesn\'t make them a friend. If their attitude is xxxfor better or worse,xxx if they stick with you through thick and thin, that\'s when you can tell it\'s friendship.
注意：1、120字数左右。
2、不要过多引用上述提示。
>【参考范文】
The term, friend, covers a wide range of meanings. It can be a nodding acquaintance, a comrade, a partner, a playmate, a brother, etc. As life is full of obstacles and conflicts, we need friends to give us supports to get through tough times, we also need friends to give us warnings to go against danger. True friends share not only joy but, more often than not, they share sorrow and difficulties.
朋友这个词的含义很广。它可以是点头之交、同志、伙伴、玩伴、兄弟等，因为生活充满了障碍和冲突，我们需要朋友给我们支持，让我们度过难关，也需要朋友给我们警告，让我们远离危险。真正的朋友不仅分享快乐，而且常常分享悲伤和困难。
With friendship, life is happy and harmonious. Without friendship, life is hostile and unfortunate. I have friends in the rank and file. Some are rich and in power. Some are low and common. Some are like myself, working as an ordinary teacher, reading and writing and content with the simple life. To many of my friends, I know what to treasure, what to tolerate and what to share, I will never forget my old friends and keep making new friends. I will not be cold and indifferent to the poor friends and will show concern for them, even if it is only a comforting word.
有了友谊，生活就幸福和谐。没有友谊，生活充满敌意和不幸。我有普通朋友。有些人有钱有权。有些是低俗的。有的像我一样，做一名普通的教师，读写满足于简单的生活。对我的许多朋友来说，我知道珍惜什么，容忍什么，分享什么，我永远不会忘记我的老朋友，继续交新朋友。我不会冷淡可怜的朋友，会关心他们，哪怕只是一句安慰的话。
高考英文作文范文带翻译 第十六篇
What is success? Different people hold different views on This question. Some think that one is successful if he can make a great deal of money. Others argue that success means holding an important government post. Still others believe that whoever has got high academic title is successful. It is clear that there are quite different opinions on success.
In order to become successful, you should first of all be both perseverance and hardworking. As you know, whatever you do, there are always two possible results: success and failure. When you fail, you should never lose heart. On the contrary, you must build up your confidence and work even harder. You should always keep in mind that perseverance is the mother of success and industry is the key to it. In addition, you should pay great attention to your work method. It is necessary for you to sum up your experience constantly and improve the efficiency of your work. Finally, it is important for you to get along well with your co-workers, care for each other and help each other. If you follow these principles, you will certainly achieve remarkable success in the future.
In my opinion, success means achieving brilliant results in ones work, that is, making to the development of the country and bringing happiness to the people. So my conclusion is that even if one has made great progress in what he does, I don’t think there’s any reasons for him to be conceited.
>关于成功英语作文的翻译：
什么是成功?不同的人对此问题有不同的看法。有些人认为，如果一个人能挣许多的钱，他就是成功者。另一些人则争辩说，成功意味着高居政府要职。还有些人则认为，谁有高级职称，谁就是成功者。可见，对成功有截然不同的看法。
要成为成功者，首先，你必须有毅力并且勤奋。正如你所知道的，不管你做什么事，总有两种可能的结果：成功或失败。当你失败时，你不应丧失信心。相反，你应该增强信心，并加倍努力。你应始终牢记，毅力是成功之母，勤奋则是成功的关键。此外，你应多注意工作方法。你应不断总结经验，提高工作效率。最后，你应该和你的同事友好相处，互相帮助，互相关心。如果你遵循这些原则，你将来一定能取得成功。
我认为，成功就是在一个人的工作中取得成就，也就是说，为国家的发展做出卓越贡献、给人们带来幸福。因此，我的结论是，即使你在工作中取得了巨大的进步，你也没有任何理由妄自尊大。
高考英文作文范文带翻译 第十七篇
My Chinese teacher is Miss LI, she impresses me so much, the first day I see her, I like her, because she is so kind to us.
I am weak in Chinese, so I don’t like Chinese class, but Miss Li can make the class very active and funny, all the students focus their minds.
Now my Chinese improves, I owe it to Miss Li.
翻译：
我的中文老师是李老师，她给我留下很深的印象，第一天见到她，我就喜欢上她，因为她对我们都很好。我不擅长语文，因此我不喜欢语文课，但是李老师能让课堂很活跃和生动有趣，所有的学生都能集中精神。
如今我的语文也提高了，多亏了李老师的功劳。
高考英文作文范文带翻译 第十八篇
How to spend my weekend
Iam going to prepare for my lessons because the Mid-term exam is coming. I am sure if I have good preparation, I will get good grades. I am going to help my parents do some housework because they work hard every course I will visit my good friend and play table tennis with him because doing sports is good for our health. I will surf the internet and listen to music because they are good ways to relax. I am sure I will have a busy and meaningful weekend.
高考英文作文范文带翻译 第十九篇
我的妈妈做事很粗心，一家人似乎都是这样说她。昨天中午吃饭，随着她的一声吆”一大盆大黄鱼放在了喝：“鱼来了星期天的早晨，我和爸爸一起晨跑，我们边唱着歌边聊天，快乐极了!刚跑没多远，忽然看见一位叔叔吃完了自己手上的零食，包装袋没有丢到垃圾桶里，随手就丢在了地上。
On Sunday morning, my father and I ran together in the morning. We sang and chatted. We were very happy! Just after running, we saw an uncle eating his snacks. The packing bag didnt go into the garbage can, but was dropped on the ground.
我心想:‘这位叔叔也太不讲文明了，我一定要制止一下那位叔叔的行为’。于是，我便走了过去，对叔叔说:请您不要乱丢垃圾好吗?;
I thought to myself, xxxthis uncle is too uncivilized. I must stop his behavior.xxx. So I went to my uncle and said, xxxwould you please dont litter?xxx?;
叔叔听见了不好意思的把垃圾捡起来，丢进了垃圾桶里，对我微微一笑便离开了。 随后，我和爸爸继续我们的晨跑!
Uncle heard embarrassed to pick up the garbage, threw it into the trash can, smiled at me and left. Then Dad and I continued our morning run!
这虽然是件小事，但我觉得，每个人都应该爱护环境，人人有责。
Although this is a small matter, I think everyone should take good care of the environment and everyone has a responsibility.
高考英文作文范文带翻译 第二十篇
l had just planned what am l going to in my hoilday a few days ago. First, l am going to play with my friends and do homework together, so l wont need to do it all by myself. Then , we will go shopping, eat together, play some games, and so on. But l will do some study, so that l will get more mark for the exam. Of course, I will spend some days to stay with my parents and go out and have lunch with them, because they are my only parents.
l have l feeling that is will be a very ineresting hoilday that l have.
我刚刚在前几天里,计划了我在假期里要做什么.首先，我将会和朋友去玩然后一起做作业，所以我就不用担心我要自己做完作业。然后，我们一起去买东西，一起吃饭，一起玩些游戏等等。但是我会学习的，因为我可以在考试中考高点分数。当然，我会花点时间留在父母身边和他们一起出去玩、吃午饭，因为他们是我的唯一的父母。
我有个感觉，我会有个很有趣的假期
高考英文作文范文带翻译 第二十一篇
【例文】
Career or Family: which is more important?
When asked about their opinion of career and family, people always respond differently. Some people deem it more important to pursue their career, while there are always other people who argue that family should be the number one in one’s life.
It goes without any question that career plays a key role in our life. In the very first place, career can give us an aim to live on. Without career, much of our living time will be certainly wasted. What’s more, career can provide us with a means to live on. Most of the people earn their income from a job. On the other hand, family is also an indispensable part of life, as many people will admit. Family is always regarded as a place where we can escape from troubles in life. In addition, we can obtain a sense of belonging to from family. Without it, anyone will feel lonely and desperate.
In my opinion, career and family are not in opposition to each other. Rather, they can enhance each other so that one’s life can become better and better. Therefore, it’s not a choice between right and wrong, but one between ideal and practical.
【翻译】
职业或家庭：哪个更重要?
在谈到自己的事业和家庭的意见要求，人总是有不同的反应。有些人认为这更重要的是追求自己的事业，而总有那么谁认为家庭应该是一个人的生活的人数1人。
毫无疑问，任何事业在我们生活中起着关键作用。在第一个地方，可以给我们一个职业生涯的目标是生活。没有职业生涯中，大部分时间我们的生活一定会被浪费。更重要的是，职业生涯可以提供一种手段，对我们的生活。大多数人从工作中赚取的收入。另一方面，家庭也是生活中不可缺少的一部分，因为很多人会承认。家庭一直被认为是一个地方，我们可以摆脱生活中的麻烦。此外，我们可以得到一个属于家庭的感觉。没有它，人会感到孤独和绝望。
在我看来，职业和家庭是不反对对方。相反，它们可以加强彼此，使自己的生活能够越来越好。因此，它不是对与错之间的选择，但理想和现实之间的一个。
高考英文作文范文带翻译 第二十二篇
Nowadays university graduates have different job outlooks. For most of them, to find a job with satisfactory pay is their most important wish while majority want to be self – employed. However, a certain number of graduates are not in a hurry to hunt for jobs. They are just waiting for better chances. Toward this point of view, some experts warn that it is not wise to be just waiting. They advise that graduates should find a regular, full-time job as quickly as possible so that they can earn money to support themselves and get working experience, which will help to find a better position later. Moreover, it might be more difficult to find a satisfactory job next year.
如今大学毕业生的就业前景不同。对于大部分孩子来说，要找到一个令人满意的支付工作是他们最重要的希望，而多数是希望能够自我 - 就业。但是，一定数量的毕业生不急于寻找就业机会。他们只是在等待更好的机会。对这一观点，一些专家警告说，只是等待这是不明智的。他们提醒毕业生应该找到一个正规，全职工作，以便尽可能快的挣钱来养活自己和获得工作经验，这将有助于找到更好的更高的位置。此外，明年可能更难找到一个称心如意的工作。
高考英文作文范文带翻译 第二十三篇
例文】
Olympics and I
Dear friend,
I have a great news to inform here. Through long efforts, Beijing has been granted the right to host 20_ Olympic games. As a resident in Beijing, I feel quite excited and like to share with you my happiness.
This success means a lot more than a game to me. In the first place, this Games will definitely promote the development of our economy. According to a recent survey by some experts, this games will raise our GDP by about 3%, and offer about 10,000 jobs. What’s more, our culture will be widely recognized and accepted all over the world through the Games. People will come over from every corner of the world, and experience Chinese culture in every aspect. Besides, through the games, our living environment will be greatly improved. For example, the public transportation system will be up-dated. Moreover, it’s known that more trees will be planted, and grassland will be considerably expanded.
My friend, I really look forward to the coming of this great Games. As an inpidual, I’m all ready to offer my help in any way I can. I also hope to invite you all to come here, and watch the games in 20_.
Sincerely yours,
【翻译】
奥运与我
亲爱的朋友，
我有一个好消息，告知这里。通过长期的努力，北京已获得申办20_年奥运会。作为一个在北京居住，我感到很兴奋，你想分享我的快乐。
这一成功意味着很多超过我的游戏。首先，本届奥运会一定会促进我们的经济发展。据一些专家最近的一项调查，这项比赛将提高约3%的国内生产总值，提供职位约万。更重要的是，我们的文化将得到广泛认可和接受世界各地通过奥运会。人们会走过来从世界的每一个角落，体验中华文化在各个方面。此外，透过游戏，我们的生活环境将大大改善。例如，公共交通系统会过时。此外，据了解，将种植更多树木，草地将大大扩大。
我的朋友，我真的期待着这个伟大的奥运会的到来。作为个人，我都愿意提供我的任何方式我可以提供帮助。我也希望能邀请大家来到这里，观看20_年奥运会。
此致，
高考英文作文范文带翻译 第二十四篇
One afternoon last week, there was a social activity organized by our school that we researched DaWenKou relic culture. We went there on foot at 3:00 PM. After we arrived there, we looked at some old temple, tools for farming and living, which made us think how hard our ancestors lived then. From what we saw, we learned the old civilization in China, and knew their contribution to the development of country.
上周下午，我们学校组织了一个社会活动，研究大汶口遗址文化。我们下午3点步行去那里。到了那里，我们看了一些古老的寺庙，农具和生活工具，这让我们想到我们的祖先当时生活是多么艰苦。从我们所看到的，我们了解了中国的古老文明，知道他们对国家发展的贡献。
Personally, I thanks to our ancestors, it\'s because of spirit of hard working that we Chinese pass on from generation from generation makes country become stronger and stronger, so we must keep it in mind, and we must study hard so that we can do the same things to country in the future.
就我个人而言，我要感谢我们的祖先，正是因为我们中国人一代又一代的艰苦奋斗精神，使国家变得越来越强大，所以我们必须牢记这一点，我们必须努力学习，以便将来也能为国家做同样的事情。
高考英文作文范文带翻译 第二十五篇
Everybody needs to work hard to realize their dreams, but sometimes when they are tired and wish to get the big fortune without effort, they will naturally think about hitting the big lottery and then just get rid of working, how wonderful it is. While the fact is that hitting the lottery won’t help people get rid of poorness. A research has been done to see what happened to the persons who hit the lottery and the result surprised all the people. When the persons got the great fortune, they quit their work and just spent the money, now they are poor because they become lazy and don’t have money. Fortune won’t fall from the sky, we need to pay our effort.
每个人都需要努力工作来实现梦想，但是有时候当他们累了，就会期望没有付出也能得到一笔巨大的财富，自然想到中彩票，然后不用工作，这是多么美好啊。然而事实就是中彩票也无法帮助人们摆脱贫困。有一项调查针对中奖的人，看看他们发生了什么事，结果让所有人吃惊。当他们得到了巨大的财富，就辞掉工作，花钱，如今他们还是贫困，因为他们变得懒惰，也没有钱。财富不会从天而降，我们需要付出劳动。
高考英文作文范文带翻译 第二十六篇
今天，爸爸妈妈带去钓鱼，我们兴高采烈的来到了钓鱼的地方，我看了好多鱼;有红色的，有黄色的，还有多彩花纹的.。
Today, mom and Dad took us fishing. We came to the fishing place happily. I saw a lot of fish. There are red ones, yellow ones and colorful patterns.
看了这么多鱼，我迫不及待地想把它们带回家。工作人员先给一个鱼杆，一个装满水的桶，一个鱼饵。我先拿一点鱼饵放在鱼钩上，扔进鱼池里，小鱼儿欢快地游过来抢着吃。不一会儿，一条又大又漂亮的鱼我不费力地就把它钓上来了。
Seeing so many fish, I cant wait to take them home. The staff first gave a fishing rod, a bucket full of water, and a bait. First, I put a little bait on the hook and threw it into the fish pond. The little fish came happily to eat. In a short time, I caught a big and beautiful fish easily.
今天我玩得很开心。
I had a good time today.
高考英文作文范文带翻译 第二十七篇
DoesOutlookBeImportant?P,,sointhemovie,’outlookisimportant,,,,’ outside,’tmeanwemustmakeup, andconfident,’.
【翻译】人们总是赋予心灵很大的重要性，正如有句话说美丽的心灵胜过一切，因此在电影里，永恒的主题是一位长相难看的女孩最终赢得真爱。最近，关于讨论女孩的外表是否重要成为了热门话题，事实上，人们一致认为外表很重要，如果一个人看起来很糟糕，没有人会喜欢和他交朋友，更不用说去了解他。在我看来，美丽的心灵很重要，但是如果人们没有让自己的外表看起来舒服，没有人会想要了解他的内心。我们需要让自己看起来干净，这不意味着我们必须要化妆，我们应该让自己看起来舒服和自信，应该穿着整齐，发型不乱。人们说外表不重要，但是不意味着我们放弃外表，让自己看起来糟糕。
高考英文作文范文带翻译 第二十八篇
In North, when winter comes, the weather is very cold, the cloud covers the sunshine all the time, it is hard for people to see the sunshine.
So the sunshine becomes very rare in the winter, when it comes, I will feel very comfortable, my mood turns good even I am not happy.
I love sunshine, it just like the hope for me.
翻译：
在北方，当冬天到来的时候，天气变得很冷，云朵总是遮挡着阳光，人们很难看到阳光。
因此冬日里的阳光变得很稀有，当它出来的时候，我很感到很舒服，即使我不高兴，心情也会变好。我爱阳光，对于我来说就像是希望。
高考英文作文范文带翻译 第二十九篇
When someone asks me: What is your Chinesedream? I will answer it without any hesitation: tobe a good doctor.
当有人问我:你的中国梦是什么?我会毫不犹豫的回答：当一个好医生。
The reason why I want to be a doctor is that I wantto save people’s lives as possible as I can.
我当医生的原因就是为了救助更多的人。
When I was young, I had a terrible car accident. Thanks to the doctors, they brought me backto life.
当我年纪还小时，我遇到了很严重的车祸。多亏了医生，把我从死亡线上救了回来。
From then on, to be a good doctor has always been an inspiration to me.
从那时起，要当一个好医生的梦想就一直激励着我。
I will study hard to make sure that my dream will come true in the future.
我一定要努力学习，在不久的将来实现自己的梦想。
Chinese dream is made up of every ordinary people’s dreams.
中国梦由每个普通人的梦想组成。
We should do our best to make our dream come true.
我们应该尽自己最大的努力去实现我们的梦想。
高考英文作文范文带翻译 第三十篇
Dear David,
Im glad youll come to Beijing to learn Chinese. Chinese is very useful, and many foreigners are learning it now. Its difficult for you because its quite different from English. You have to remember as many Chinese words as possible. Its also important to do some reading and writing. You can watch TV and listen to the radio to practise your listening. Do your best to talk with people in Chinese. You can learn Chinese not only from books but also from people around you. If you have any questions, please ask me. Im sure youll learn Chinese well.
Hope to see you soon in Beijing.
Yours,
Wang Ming
亲爱的大卫，
我很高兴你会来北京学习中文。中国是非常有益的，许多外国人正在学习，现在。这很难为你，因为它是相当的英语不同。你要记住尽可能多的中国话。同样重要的是做一些阅读和写作。你可以看电视，听广播练习你的听力。你最好不要谈论与中国人民。你可以学习汉语，不仅从书本上，而且从你周围的人。如果您有任何问题，请问我。我敢肯定你会学好中文。
希望能尽快看到你在北京。
高考英文作文范文带翻译 第三十一篇
When we have formed the good study habit, we learn things quickly and remember things easily. Do you sometimes copy others homework? It is not good. No matter how difficult the homework is, you must try to do it yourself and finish it on time. If you practice again and again, nothing will be difficult.
When you are having lessons, dont forget to make evening you must take out the notes and review what you have learned today. Before doing homework, do not forget to clean your desks. A clean desk will make you feel comfortable.
A Good study habit is the key to success.
当我们养成良好的学习习惯，我们学东西会变快，记事情也会变得容易。有时你是不是会抄别人的作业?这是不对的。无论作业有多难，你都必须自己做，并按时完成它。如果你一次又一次的练习，就没有什么是困难的了。
当你得到教训时，不要忘记做笔记。每天晚上你必须拿出笔记，复习你今天学到了什么。在做作业之前，不要忘记清理你的桌子。一个干净的桌子上会让你感觉舒适。
一个好的学习习惯是成功的关键。
高考英文作文范文带翻译 第三十二篇
元旦节来了，我和爸爸妈妈回老家过元旦，在老家和姑姑家的哥哥姐姐相聚在一起。我们跳呀跑呀玩得很开心，我和哥哥姐姐一起玩沙包，玩捉迷藏，一起看动画片。玩的不亦乐乎！
New years Day is coming. My parents and I go back to our hometown to celebrate New Years day, where we get together with my aunts brother and sister. We had a good time jumping, running and playing. My brother and sister and I played sandbags, hide and seek and watched cartoons together. Have fun!
真想天天过节呀！
I really want to celebrate every day!
高考英文作文范文带翻译 第三十三篇
This evening there was a broadcast of an exciting football match on TV. It was between Chinese team and the team of the United Arab Emirates. I am a loyal football fan and I had expected the match for a long time, so after class I hurried home. But on the way, I found a little boy crying. He lost his way. Considering his parents must be very worried, I immediately decided to send him home. Seeing their son back, the boys parents showed their gratitude. They also invited me to stay for supper. But thinking of the football match, I refused them politely.
When I got home, it was very late. Therefore, I missed the match,However, I felt very happy because I helped other people.
Although my mother asked why ! came back so late, I said this will become my own secret.
今天晚上电视播放了一场令人兴奋的足球比赛。这场比赛是在中国队和阿联酋队之间展开的。我是一个忠实的足球迷，而且我盼望这场比赛很长时间了，所以放学后我就匆忙往家赶。但是在路上我发现一个小男孩在哭。他迷路了。考虑到他的父母一定很担心，我立刻决定送他回家。看到他们的儿子回来，小孩妁父母感激之情溢于言表。他们留我吃晚饭，但想着足球比赛我婉言拒绝了。
我到家时已经很晚了，因此我错过了比赛。然而我很高兴因为我帮助了他人。
高考英文作文范文带翻译 第三十四篇
It is Sunday and it is a fine day today. We come to the People Park with our English teacher who came from Canada.
Look ! Tom and other five boys are playing football. Cina and some girl students are flying kites.
Alice and I are taking photos near the park. Alice and we are very happy.
Alice helps us a lot with our English.
翻译：
今天是星期天，天气晴朗。我们和来自Canada的英语老师Alice来到人民公园。
瞧，Tom和五个男同学在踢球;Cina和一些女同学在放风筝;我和Alice正在公园附近拍照。
Alice和我们都非常高兴。Alice在英语方面帮助了我们很多。
高考英文作文范文带翻译 第三十五篇
我是来自三角塘小学五年级二班的蔡泽众，现在就让我来介绍一下我的学校吧!
Im Cai Zezhong from class 2, grade 5 of sanjiangtang primary school. Now let me introduce my school!
我的学校里有着许多美丽的景物，比如说高大的教学楼，宽阔的操场，还有美丽的花园……总之十分美丽。
There are many beautiful sceneries in my school, such as tall teaching building, wide playground, and beautiful garden All in all, its very beautiful.
每天清晨，你如果走进我们的校园，听到的一定是同学们郎朗的读书声，会让你的心情感到愉悦。下课了，你就可以听到同学们聊天时的欢声笑语。
Every morning, if you walk into our campus, you will hear the sound of Lang Langs reading, which will make you feel happy. After class, you can hear the laughter of the students chatting.
这就是我的学校，我爱我的学校!
This is my school, I love my school!
高考英文作文范文带翻译 第三十六篇
90 Generation
我为90后代言
Although our generation has received much criticism,I am still proud of being one of the 90 generations.
虽然我们这一代人已经受到了很多批评，我仍然以作为一名90后而感到骄傲。
Many people consider us as open, bold,outstanding character, early-maturing, and selfishand so on.
许多人都赋予我们这样的头衔，开放，大胆，突出的性格，早熟，自私等。
Actually, I don\'t think those descriptions are bad. What we perform is the need of society.
实际上，我不认为这些描述是属于批评性的。我们的表现纯属社会需要。
We are open and bold means we ready to connect with the world.
我们开放、大胆意味着我们准备好与世界接轨了。
I think our outstanding character is necessary.
我认为我们突出的性格是很有必要的。
Don\'t you think it is terrible that everyone in the world is the same?
你不觉得如果这个世界上每个人都是的话，该是多么可怕的吗?
As for early-maturing, I think it is good for us to do well Pparation for entering the society.
至于早熟，我认为这是我们为进入社会做好准备。
Last, I don\'t think people can criticize us to be selfish.
最后，我不认为人们可以随便批评我们是自私的。
People often say that everyone is selfish. 90 generation is a promising new generation.
大家不常说，人人都是自私的。90后是前途光明的新一代。
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春天来了，万物复苏，冰雪融化，公园里的景色真美啊，小河里的小蝌蚪在欢乐地游泳，岸边的柳树已经长出了碧绿的叶子，地上的小草都发芽了，小燕子都从南方飞回来了，远处的山上开满了红花，
Spring is coming, everything is reviving, ice and snow are melting, t
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